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INTERPELACJA 
 

Agnieszka Danielewicz 

(Koalicja Obywatelska) 

Szanowny Pan 

Roman Ciepiela 

Prezydent m. Tarnowa 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, bardzo proszę o informację na kiedy zostało 

zaplanowane odnowienie oznakowania poziomego ulic. Proszę o uzupełnienie 

ubytków w nawierzchni ul. Starodąbrowskiej. 

.  

 

 

         z poważaniem  

        Agnieszka Danielewicz 


